



GOLD COAST  
HOTEL

## Full Day Meeting Package 2025 全日商務會議套餐 2025

(Validity: 1 January – 31 December 2025 有效期由 2025 年 1 月 1 日至 12 月 31 日)

<b>HK\$850.00* per person 每位</b> <b>Including lunch 包括午餐</b>	<b>HK\$700.00* per person 每位</b> <b>Excluding lunch 不包括午餐</b>
<b>(9:00 am – 5:00 pm)</b>	

### Complimentary Benefits 套餐優惠包括:

- Two coffee breaks with refreshments  
享用兩個茶點時段，供應咖啡或茶及精美小食
- Unlimited serving of coffee and tea during meeting  
於會議期間無限量供應咖啡或茶
- Chinese or Western Set Lunch (lunch buffet will be served for 50 persons or above)  
中或西式商務午餐 (50 人或以上可享用自助午餐)
- Standard meeting amenities and equipment (one set each of LCD projector with screen, flipchart, whiteboard, microphone)  
免費使用基本會議配備 (液晶體投影機及螢幕、標準活頁板、白板、麥克風各乙個)
- Complimentary Wi-Fi access  
免費無線上網服務
- Complimentary local facsimile service and photocopying service for up to 50 copies per group  
免費本地傳真服務及影印服務 50 張
- Personalized butler service throughout the meeting  
會議期間宴會專員貼身服務

### Supplement charge for Premium Services 升級服務:

- Additional snacks at HK\$50.00 per person per item  
額外加設茶點小食，每位每項另加港幣\$50.00
- Additional coffee break with refreshments at HK\$150.00 per person per break  
額外加設茶點時段 (供應咖啡或茶及精美小食)，每位每時段另加港幣\$150.00
- Serving of soft drinks throughout coffee break at HK\$50.00 per person per break  
於茶點時段供應汽水，每位另加港幣\$50.00
- Enjoying set lunch at YUÈ Chinese Restaurant, Satay Inn, or lunch buffet at Cafe Lagoon at HK\$200.00 per person per day (offer are subject to availability, advance reservation is required)  
升級至「粵」中菜廳或「沙嗲軒」享用商務午餐，或於「聆瀾咖啡廳」享用自助午餐，每位另加港幣\$200.00。(優惠視乎酒店餐廳供應情況並需提早預訂，此優惠不能與其他推廣優惠同時使用)

Hong Kong Gold Coast Hotel  
1 Castle Peak Road, Hong Kong  
香港黃金海岸酒店 香港青山公路一號  
[www.goldcoasthotel.com.hk](http://www.goldcoasthotel.com.hk)

Member of Sino Hotels 信和酒店成員



**GOLD COAST**  
HOTEL

Remarks 備註:

- Prices are subject to 10% service charge  
以上價目另收加一服務費
- Minimum attendance of 10 persons is required  
會議套餐最少10位起
- Shuttle bus service can be arranged at special price  
以優惠價享用穿梭巴士服務
- Minimum charge will apply for each meeting room  
會議室之最低消費乃根據房間之大小而定
- Rental surcharge will be applied for usage of meeting rooms from 5:00 pm onwards and rooms are subject to availability  
下午5時過後如需延長使用會議室須額外收費，並須視乎會議室預訂情況而定
- Rental charge is required for breakout rooms upon request  
如需額外租用會議室須額外收費
- In case of any disputes, the hotel reserves the right of final decision  
如有任何爭議，本酒店將保留最終決定權

For enquiries, please contact Catering Department at 2452 8356 / 2452 8325 or e-mail

[catering@goldcoasthotel.com.hk](mailto:catering@goldcoasthotel.com.hk)

如有查詢，請致電 2452 8356 / 2452 8325 或電郵至 [catering@goldcoasthotel.com.hk](mailto:catering@goldcoasthotel.com.hk) 與宴會部聯絡

**Hong Kong Gold Coast Hotel**  
1 Castle Peak Road, Hong Kong  
香港黃金海岸酒店 香港青山公路一號  
[www.goldcoasthotel.com.hk](http://www.goldcoasthotel.com.hk)

Member of Sino Hotels 信和酒店成員